



寶翠園
THE BELCHER'S

The Management Office of The Belcher's
Management Office, Tower 1, Podium,
The Belcher's, 89 Pok Fu Lam Road, Hong Kong.
Tel: (852) 2542 7238 Fax: (852) 2542 7188

寶翠園問卷調查 - 有關“限制外賣及速遞等派送員到訪住客樓層”事宜

致寶翠園各業戶：

由於最近有部份住戶擔心現時疫情狀況，故向管理處建議限制外賣及速遞等派送員到訪住客樓層，以減少交叉感染的風險。管理處早前已發出通告建議業戶盡量減少安排外賣、速遞或送貨等服務到樓層單位，以減少進出屋苑人流。另一方面，亦有部份住戶認為於疫情期間外賣及速遞等派送員到訪住客樓層是生活需要，可減低因外出受感染之風險。

由於業戶均對“限制外賣及速遞等派送員到訪住客樓層”持有不同意見，煩請各業戶就以下選項，填妥相關的意向，並於 **2022年3月23日(星期三)下午6時前**交到各座大堂收集箱，以便管理處進一步制定相關防疫措施的安排並於稍後時間公佈。

如有任何查詢，歡迎致電 2542 7238 與本處職員聯絡。

寶翠園管理處



1. 是否同意限制「外賣派送員」到訪住客樓層 同意
 不同意

2. 是否同意限制「速遞派送員」到訪住客樓層 同意
 不同意

*備註：如各業戶同意相關限制，各業戶均須要自行到該座地下大堂領取相關貨件或食物，但管理處則不能確保相關貨件或食物是否維持良好狀況。

單位：_____

住戶姓名：_____

聯絡電話：_____



寶翠園
THE BELCHER'S

The Management Office of The Belcher's
Management Office, Tower 1, Podium,
The Belcher's, 89 Pok Fu Lam Road, Hong Kong.
Tel: (852) 2542 7238 Fax: (852) 2542 7188

Questionnaire - "Restriction of takeaways and couriers from visiting the individual floors"

To All Residents of The Belcher's:

Recently, some residents are concerned about the current epidemic situation, they suggested management office restricting the delivery staff such as takeaways and couriers to individual floor lobbies which can reduce the risk of cross-infection. The management office has issued a notice earlier recommend all residents to reduce arrangements for takeaway, courier or delivery services so as to reduce the flow of people entry in/out of the Estate. On the other hand, some resident believed that the above said activities are life basic needs in which can reduce the risk of infection by avoiding going out during the epidemic period.

Since residents have different opinions on "restriction of takeaways and courier services from visiting the individual floors", please fill in this questionnaire and put it into the collection boxes in G/F lobby before 6:00 pm on 23 March 2022 (Wed), so that the management office can formulate further arrangements on anti-epidemic prevention measures and will announce accordingly.

If you have any enquiries, please feel free to contact us at 2542 7238.

The Belcher's Management Office



1. To restrict the "Takeaway delivery staff" visiting individual floor. Agree Not Agree

2. To restrict the "Courier" visiting individual floor. Agree Not Agree

*Remarks: If residents agree to the relevant restrictions, resident need to collect the relevant goods or food in the G/F Lobby, but the management office cannot ensure whether the relevant goods or food is at satisfactory condition.

Unit: _____

Name: _____

Contact Number: _____